

ήδη πολύ ασθενή αποθέματα, προκάλεσε αισθητή αύξηση των παγκόσμιων τιμών σε πολλά βασικά προϊόντα, μεταξύ των οποίων το καλαμπόκι και τα φυτικά έλαια (φοινικέλαιο, σογιέλαιο, ραφινέλαιο), τα οποία αντίστοιχα χρησιμοποιούνται στην παραγωγή αιθανόλης και βιοντίζελ», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 28-3-2010.

«Αγροκαύσιμα εναντίον τροφίμων (τίτλος). [...] Ούτε βέβαια είναι γνωστό στο ευρύ κοινό ότι οι καλλιέργειες -δηλαδή ακόμα και φυτών γενετικά τροποποιημένων που θα χρησιμοποιηθούν για την παραγωγή καυσίμων και όχι τροφίμων- είναι ουσιαστικά ένας “δούρειος ίππος” που χρησιμοποιούν τα ολιγοπώλια της βιοτεχνολογικής βιομηχανίας για να βάλουν από την πίσω πόρτα τους γενετικά τροποποιημένους οργανισμούς (ΓΤΟ) και να τους επιβάλουν στο τέλος ...», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 15-6-2008.

«Τα πιο συνηθισμένα βιοκαύσιμα είναι το βιοντίζελ και η βιοαιθανόλη. Τα βιοκαύσιμα (ή αγροκαύσιμα) φτιάχνονται από φυτά και χρησιμοποιούνται κυρίως στον τομέα των μεταφορών. Μπορούν να χρησιμοποιηθούν είτε αυτούσια (αν ο κινητήρας είναι προσαρμοσμένος) είτε αναμειγμένα με ντίζελ ή πετρέλαιο. [...] Σήμερα τα βιοκαύσιμα παράγονται κατά κύριο λόγο από καταναλώσιμα φυτά, όπως το καλαμπόκι, η σόγια, το ζαχαρότευτλο και ο καρπός του φοινικόδεντρου», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 12-4-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αγροκαύσιμο 5, αγροκαύσιμα 338 / και με ενωτικό]

αγροτοδασικός, -ή, -ό

«Η φωτιά στη Σκύρο καίει έκταση με χαμηλή βλάστηση ενώ στην Κάρυστο, όπου πνέουν ισχυροί άνεμοι, έχει τυλιχτεί στις φλόγες αγροτοδασική έκταση», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 22-8-2009.

«Μιλώντας αργά χθες στην “Κ” ο νομάρχης Ηλείας κ. Χ. Καφύρας έκανε λόγο για “ύφεση της πυρκαγιάς λόγω εξασθένισης των ανέμων” και “250 στρέμματα καμένης αγροτοδασικής έκτασης”», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 23-6-2009, σελ. 5.

«Με δύο μεγάλες πυρκαγιές στην Εύβοια και την Τροιζηνία που μέχρι το βράδυ κατέστρεφαν πευκόδασος και αγροτοδασική έκταση, άρχισε η φετινή περίοδος των δασικών πυρκαγιών», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 11-6-2009.

«Η δασική υπηρεσία δεν έχει καθαρίσει το αγροτοδασικό δίκτυο, 40 με 50 τοις εκατό του δικτύου είναι άβατο ή πολύ δύσκολα προσπελάσιμο», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 4-6-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αγροτοδασικός 68, αγροτοδασικό 86, αγροτοδασική 655, αγροτοδασικοί 24, αγροτοδασικές 720 / και με ενωτικό]

αγροτοκτηνοτρόφος

«Εκ μέρους του ΚΚΕ ο κ. Σ. Σκοπελίτης δήλωσε ότι καταψηφίζει το νομοσχέδιο γιατί -όπως ανέφερε- βρίσκεται σε πλήρη διάσταση με αυτό

που θέλει ο μικρο-μεσαίος αγροτοκτηνοτρόφος: Πλήρη ασφάλιση και όχι μερική της φυτικής και αγροτικής παραγωγής και του αγροτικού κεφαλαίου με αποκλειστικά δημόσιο ΕΛΓΑ», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 1-9-2010.

«Κάλεσμα στους αγροτοκτηνοτρόφους και το λαό της Ηπείρου να παλέψουν ενάντια στην ιδιωτικοποίηση [...] για τις σύγχρονες ανάγκες τους, διεκδικώντας έναν άλλο δρόμο ανάπτυξης κόντρα στα μονοπώλια, για μια φιλοαγροτική πολιτική με κοινωνικοποιημένες καθετοποιημένες κρατικές επιχειρήσεις ...», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 13-7-2010.

«Οι αγροτοκτηνοτρόφοι βλέπουν τα παιδιά τους να εγκαταλείπουν τα χωριά και την τσέπη τους να αδειάζει συνεχώς», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 5-4-1998.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αγροκτηνοτρόφος 454, αγροτοκτηνοτρόφο 99, αγροκτηνοτρόφοι 509, αγροτοκτηνοτρόφους 536 / και με ενωτικό]

αγροτοσυνδικαλιστικός, -ή, -ό

«Το αγροτοσυνδικαλιστικό κίνημα εμφανίζεται διχασμένο, σε μια χρονιά κατά την οποία η κρίση κορυφώνεται αλλά για τους ίδιους αποδείχθηκε αποδοτική, εκτός από τους “γαλάξιους” αγρότες της Βόρειας Ελλάδας», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 5-2-2011.

«Από την πλευρά του ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Γ. Πεταλωτής επιχείρησε να μεταφέρει την προβληματική για τις αγροτικές κινητοποιήσεις από την ουσία των ενισχύσεων (οικονομικών και στοχευμένων θεσμικών) για την επιβίωση του τομέα στην “ανάγκη αναμόρφωσης και εκσυγχρονισμού του αγροτοσυνδικαλιστικού κινήματος”, ανακοινώνοντας ότι η κυβέρνηση προωθεί νέα νομοθετική ρύθμιση για την αλλαγή του θεσμικού πλαισίου για την ενοποίηση και ανασυγκρότηση του αγροτοσυνδικαλιστικού κινήματος», *Η ΑΥΓΗ* (ηλ. έκδ.), 22-1-2010.

«Το Εθνικό Συμβούλιο συγκροτείται από την ΚΠΕ, την Κοινοβουλευτική Ομάδα, τους ευρωβουλευτές, [...] τα επιμελητήρια, τους μεγάλους επιστημονικούς συλλόγους, τον αγροτοσυνδικαλιστικό χώρο, τα μεγάλα κοινωνικά κινήματα (ανάπηροι, αθλητισμός, πολιτισμός κ.ο.κ.), εκπροσώπους της νεολαίας και τους γραμματείς των περιφερειακών επιτροπών», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 16-10-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αγροτοσυνδικαλιστικός 8, αγροτοσυνδικαλιστικό 452, αγροτοσυνδικαλιστική 309, αγροτοσυνδικαλιστικοί 27, αγροτοσυνδικαλιστικές 352]

αδειοδοτικός, -ή, -ό / αδειοδοτικό (ουσ.)

«Το Αδειοδοτικό σε συνδυασμό με τη φορολόγηση των υπηρεσιών κινητής τηλεφωνίας που ενισχύθηκε περαιτέρω το περασμένο καλοκαίρι, τις ρυθμιστικές πιέσεις, τον αμείωτο ανταγωνισμό στο επίπεδο των προ-